
 
   

 
 

 

MEMO 
   

Datum : 4 oktober 2019 

Aan : Gemeenteraad 

Kopie aan :  

Van : Karin Cornelissen/ Directieteam 

Onderwerp : Rond de tafel sessie Organisatieontwikkeling 

Aanleiding 
Zoals inmiddels gebruikelijk wordt de raad jaarlijks door de gemeentesecretaris bijgepraat over de 
stand van zaken binnen de organisatie. Dit moment staat gepland voor de Rond de tafel van 10 
oktober aanstaande.  
 
Rond-de-tafel 
De afgelopen jaren was dat overwegend informerend van aard en daarmee ook wat éénrichtings-
verkeer. In lijn met de koers die de raad vanaf 2018 heeft ingezet met rond de tafelgesprekken, is in 
de agendacommissie afgesproken dat we ook het “bijpraten” over de organisatie deze keer meer als 
een dialoog willen insteken. Een rond-de-tafel opzet past daar prima bij. 
 
Doel 
Op hoofdlijnen willen we jullie graag meenemen aan de hand van de volgende opzet: 

• Opdracht vanuit Roalter akkoord/ programmabegroting 

• Waar staan we nu? 

• Welke uitdagingen zien we voor de toekomst? 
 
Gevraagde voorbereiding 
Er zijn ter voorbereiding geen specifieke vragen vanuit de fracties bij de griffie binnengekomen.  
Met name over de vraag over de uitdagingen voor de toekomst willen we graag in het rond-de-tafel 
gesprek onderzoeken of we daar op hoofdlijnen vergelijkbare beelden bij hebben. Dit vraagt geen 
specifieke voorbereiding. Het gaat vooral om het uitwisselen van beelden op basis van gezond 
verstand. Voor diegenen die zich wel wat verder willen verdiepen bieden we bij deze het 
organisatieplan 2018-2022 aan zoals dat door het college is vastgesteld. Ook de bijbehorende 
“praatplaat” hebben we ter info bijgevoegd.   
 
Verwachte tijdsduur 
In totaal ca. 45 minuten 
 
Vervolg 
Het bijpraten en doorpraten gebeurt in een jaarlijkse cyclus en zal ook in 2020 worden ingepland.  
 
Bijlagen: 

- Organisatieplan 2018-2022 
- Praatplaat 


